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Igor Lah se je prevzema Laškega lotil v prevelikih čevljih

RA SLOVENIJA 1,  30.09.2011,  DOGODKI IN ODMEVI,  15.39

Opoldne se je končala ponudba KS Naložb za prevzem Pivovarne Laško. Odziv na ponujeno ceno 9
obveznic za 1 delnico Pivovarne v vrednosti 9 evrov je bil pičel in sicer sta ponudbo sprejela le dva
delničarja ciljne družbe. družba KS Naložbe ima tako v lasti 44 delnic Pivovarne Laško. Kot poudarjajo je
ponudba tako s pravnega vidika uspela, ne pa tudi prevzem. Zato bodo KS Naložbe nadaljevale dejavnosti
za nakup pivovarne. Simeona Rogelj.
SIMEONA ROGELJ: Ker nismo dobili tega kar smo želeli, to je Pivovarne Laško, bomo z aktivnostmi
nadaljevali in sicer tako, da bomo iskali možnosti za prestrukturiranje finančnih obveznosti pivovarne, če
pa se bodo dogodki razvijali v želeno smer, pa je v prihodnosti možna tudi nova prevzemna ponudba, je v
sporočilu za javnost napisal Igor Lah. Pičel odziv na ponudbo je bil pričakovan, saj so KS Naložbe za delnico
pivovarne ponujale manj kot je delnica vredna na borzi, pravi Miha Pučnik in Gorenjske borznoposredniške
družbe. Po njegovem mnenju so ponudbo sprejeli delničarji, ki so to morali storiti.
MIHA PUČNIK: Mislim, da bo družba KS Naložbe sicer pridobila nekaj delnic, manjši lastniški delež, ki pa
ne bo omembe vreden, vsekakor pa ne dovolj za prevzem Pivovarne Laško.
ROGELJ: Pri zamenjavi delnic Pivovarne Laško za obveznice KS Naložb gre za tvegano naložbeno potezo
z zelo slabim donosom, še opozarjajo poznavalci. Rajko Stankovič v imenu malih delničarjev pa obžaluje,
da prevzemnik ni ponudil višje cene kar je še pred časom obljubljal.
RAJKO STANKOVIČ: Tako z vidika zakona o prevzemih gospod Lah, oziroma KS Naložbe ne morejo podati
več nove prevzemne ponudbe eno leto po objavi tega izteka, lahko pa nastopijo s ponudbo ob morebitnem
postopku za javno prodajo, ki ga oblikuje konzorcij bank z NLB na čelu.
ROGELJ: Po naših informacijah sporazum med bankami o prodaji pivovarne še ni podpisan, v Laškem pa
ponavljajo, da si želijo stabilno lastniško strukturo, ki jim bo omogočila uresničevanje zastavljenih ciljev.
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